
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr LXV/10

z LXV-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 30 kwietnia 
2010 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 15,00 a zakończono o godz. 16,30.
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych.
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska
- Sekretarz Miasta                                 - Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                - Beata Szoka
-  Radca Prawny                                   - Dionizy Szwedowski
-  Kier. Ref. Biura Rady                        -Dariusz Sobaszkiewicz

Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
5.  Interpelacje i wnioski.
6.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/205/09 Rady Miejskiej w Nowym 
     Mieście Lubawskim z dnia 24.03.2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawki 
     procentowej opłaty adiacenckiej, naliczanej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 
     wyniku budowy urządzeń infrastruktury technicznej. 
7.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
8. Zakończenie sesji.

Przebieg posiedzenia:
Ad. pkt. 1

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  

Ad. pkt. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponowała radną  – 
K. Wysokińską, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 
( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radną – K. Wysokińską na 
sekretarza obrad.

Ad. pkt. 3
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  wniósł o wykreślenia z porządku obrad 
punktu 4: Przyjęcie protokołu  z LXIV-tej sesji Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 12 radnych biorących udział w głosowaniu ) przyjęła 
powyższą  zmianę do porządku obrad.



Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad wraz z 
wprowadzoną zmianą.

Ad. pkt. 4
 Burmistrz Miasta – Alina Kopiczyńska przedstawiła informację w zakresie bieżącej 
działalności Burmistrza Miasta: 
W dniu dzisiejszym odbyła się weryfikacja dokumentacji przygotowanej przez Urząd Miasta i 
wizja  lokalna  decydujące  o  zakwalifikowaniu  się  miasta  do  sieci  Cittaslow.  Wizyta 
sfinalizowała się pozytywną opinią, sporządzeniem protokołu i dokumentacji, która pozwoli 
wnioskować  do  międzynarodowej  sieci  Cittaslow  o  przyjęcie  naszego  samorządu  jako 
piątego, który będzie reprezentował Polskę w tej sieci.
Rada Miejska przyjęła sprawozdanie.

Ad. pkt. 5
Radni zgłosili interpelacje i wnioski w sprawie:
Radna – L. Karczyńska
- braku organizacji robót przy budowie kanalizacji na oś. Marianowo w związku z czym 
proponuje  zaproszenie  kierownika budowy na posiedzenie komisji w tej sprawie,
- przesunięcia fundamentu pod kosze na śmieci przy ul. Jarzębowej w kierunku płotu sklepu.
Radny – B. Cieplak
-jakie są możliwości zakupu i zainstalowania fotokamery przy ul. 3 Maja w związku z 
przekraczaniem prędkości przez pojazdy?
Burmistrz – A. Kopiczyńska
To było pytanie do Komendanta Powiatowego Policji, jak będzie obecny to odpowie.
Radny – B. Cieplak
Jaka jest na to szansa?
Sekretarz Miasta – K. Kaniewska
Koszt 120 tys. zł.
Radny – A. Kłosowski
Dlaczego mimo zapewnienia p. Burmistrz, że kasa PGKi M sp. z o.o. będzie czynna jeden 
dzień w tygodniu dłużej, do dnia dzisiejszego taka zmiana nie nastąpiła.

Ad. pkt. 6
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał:
- inicjatywę uchwałodawczą 12-tu radnych z dnia  29.03.2010 r. , w tym projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem, stanowiącą zał. nr 3 do protokołu.
- pismo  Przewodniczącego Rady Miejskiej  z dnia 12.04.2010 r. adresowane do Burmistrza 
Miasta o spowodowania zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 
XLI/205/09 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 marca 2009 r. w 
sprawie  ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej, naliczanej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy urządzeń infrastruktury technicznej 
stanowiące zał. nr 4 do protokołu.    
- opinię prawną z dnia  20.04.2010 r.  w sprawie projektu uchwały w powyższej sprawie,
stanowiącą zał. nr 5 do protokołu.
- opinię prawną z dnia  21.04.2010 r.  w sprawie projektu uchwały w powyższej sprawie,
stanowiącą zał. nr 6 do protokołu.
- pismo  Przewodniczącego Rady Miejskiej  z dnia 23.04.2010 r. adresowane do radnego 
  Adama Kłosowskiego w sprawie  uzupełnienia braków formalnych w związku ze złożoną 
inicjatywą uchwałodawczą, stanowiące zał. nr 7 do protokołu.
- pismo 12-tu radnych z dnia 26.04.2010 r. o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad, 
stanowiące zał. nr 8 do protokołu.
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W wyniku dyskusji na wniosek radnej – L. Karczyńskiej Przewodniczący Rady 
Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 
XLI/205/09 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24.03.2009 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawki  procentowej opłaty adiacenckiej, naliczanej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku budowy urządzeń infrastruktury technicznej. 
Rada Miejska przy 10 głosach „za”, 2 przeciwnych i 2 wstrzymujących się ( przy 14 radnych 
biorących udział w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LXV/286/10 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. pkt. 7
  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zostaną udzielone na następnej sesji.

Ad. pkt. 8
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –
A. Nadolski zamknął obrady LXV-tej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej
Krystyna Wysokińska                                                               Andrzej Nadolski 
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